



New Life
Psychiatric Rehabilitation Association
新生精神康復會

新生精神康復會

New Life Psychiatric Rehabilitation Association

全港賣旗日

Territory-wide Flag Day

2024
1.13
(星期六)
SAT



支持推廣身心靈整全健康服務

To Support Holistic Well-being Service



義工招募

Volunteer Recruitment

新生精神康復會將於2024年1月13日（星期六）在全港舉行賣旗日，藉此籌集經費支持自資服務和推廣精神健康的項目，提升大眾的身心靈健康，並繼續為社區的復元人士提供支援。本會誠邀各界善長踴躍參與及支持我們的全港賣旗日。

The New Life Psychiatric Rehabilitation Association will hold its territory-wide Flag Day on 13 January 2024 (Saturday) to support self-financing services and holistic well-being initiatives, so as to enhance the public's holistic well-being, and continue to support people in recovery in the community. We sincerely invite you to support us on our Flag Day.

截止報名日期：2023 年 11 月 24 日 (星期五)

Deadline of Volunteer Registration : 24 November 2023 (FRI)



登記成為義工

Click the link or scan the QR code to register as a volunteer:

<https://bit.ly/3FQXwyx>



金旗認捐

Gold Flags Donation

本會一如以往繼續推出特別版金旗，每套金旗為HK\$100。除了參與成為義工外，懇請各位善長慷慨捐助，認購金旗，支持新生精神康復會！

As our usual practice, special edition of Gold Flags are launched for our Flag Day. Each set costs HK\$100. In addition to participating as a volunteer, we sincerely invite you to support us by subscribing to Gold Flags.



金旗認捐表格

Click the link or scan the QR code to support Gold Flags Donation:

<https://bit.ly/3QlAaae>



金旗樣本 Sample of Gold Flag



捐款方法

Make a Donation

1 轉數快 - 賬戶名稱 FPS - Account Name

New Life Psychiatric Rehabilitation Association



請掃描QR code以進行有關捐款步驟
Scan the QR code for donation

FPS 帳號 Number: 166445312

2 PayMe - 賬戶名稱 PayMe - Account Name

New Life Psychiatric Rehabilitation Association



請掃描QR code以進行有關捐款步驟
Scan the QR code for donation

<https://qr.payme.hsbc.com.hk/2/7eoRsAY3i4eCGApbHF7Hqj>



3 支票劃線支票抬頭：新生精神康復會

Crossed cheque please make payable to New Life Psychiatric Rehabilitation Association

4 銀行過數 Bank Transfer

直接存入本會滙豐銀行戶口，並將存根傳真、電郵至本會。

Deposit into our HSBC account and email or fax the bank-in-slip to us.

戶口號碼 Account No. : 018-103598-008

傳真 FAX : 2770 9345 電郵 EMAIL : corporate-affairs@nlpra.org.hk